



## ໂຮງໝໍກະດູກກ້າມຊີ້ນ ວິສຄອນຊິນ ສະຫຼຸບນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ

ໂຮງໝໍກະດູກກ້າມຊີ້ນ ວິສຄອນຊິນ (“OHOW”) ມີຄວາມມຸ່ງໝັ້ນ ແລະ ເຄົາລົບສັກສີຂອງທຸກຄົນ ມີຄວາມເປັນຫວັງເປັນໄຍອັນພິເສດຕໍ່ກັບຜູ້ທີ່ມີບັນຫາໃນການເຂົ້າເຖິງບັນຫາດ້ານສຸຂະພາບ. OHOW ມີຄວາມມຸ່ງໝັ້ນເທົ່າທຽມກັນໃນຈັດການຊັບພະຍາກອນດ້ານການປິ່ນປົວໃຫ້ແກ່ຊຸມຊົນທັງໝົດ. ເພື່ອສົ່ງເສີມຫຼັກການເຫຼົ່ານີ້, OHOW ໄດ້ໃຫ້ຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນແກ່ບຸກຄົນທີ່ໄດ້ຮັບການດູແລທີ່ຈຳເປັນທາງດ້ານການປິ່ນປົວຈາກ OHOW. ຂໍ້ມູນສະຫຼຸບນີ້ໄດ້ເວົ້າລວມໂດຍຫຍໍ້ຂອງນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຂອງ OHOW.

### ໃຜມີສິດແດ່?

ທ່ານອາດຈະໄດ້ຮັບຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ ຖ້າຫາກທ່ານບໍ່ມີປະກັນ. ໂດຍທົ່ວໄປການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຈະພິຈາລະນາຈາກລາຍໄດ້ທັງໝົດຂອງຄອບຄົວທຽບໃສ່ກັບລະດັບຂອງຄວາມທຸກຍາກ. ຖ້າຫາກລາຍໄດ້ຂອງທ່ານໜ້ອຍກວ່າ ຫຼື ເທົ່າກັບ 250% ຂອງລະດັບຄວາມທຸກຍາກ, ທ່ານຈະໄດ້ຮັບຄ່າປິ່ນປົວສຳຫຼັບການກຸສົນ 100%. ຫາກລາຍໄດ້ຂອງທ່ານສູງກວ່າ 250% ຂອງລະດັບຄວາມທຸກຍາກ ແຕ່ບໍ່ເກີນ 400% ຂອງລະດັບຄວາມທຸກຍາກ, ທ່ານຈະໄດ້ຮັບສ່ວນຫຼຸດໃນລາຄາທີ່ພິເສດ. ຄົນເຈັບທີ່ມີສິດໄດ້ຮັບຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຈະບໍ່ໄດ້ຈ່າຍເງິນເພີ່ມຫຼາຍກວ່າຜູ້ຄົນເຈັບຜູ້ທີ່ມີປະກັນ.

### ຄວບຄຸມດ້ວຍບໍລິການໃດແດ່?

ນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນທີ່ມີຜົນບັງຄັບໃຊ້ກັບການຮັກສາພະຍາບານທີ່ຈຳເປັນ. ຂໍ້ກຳໜົດເຫຼົ່ານີ້ກຳໜົດໄວ້ໃນນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ.

### ຂ້າພະເຈົ້າສາມາດສະໝັກໄດ້ບໍ່?

ໃນການສະໝັກຂໍຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ, ບົກກະຕິແລ້ວທ່ານຈະຕ້ອງປະກອບໃບສະໝັກເປັນລາຍລັກອັກສອນ ແລະ ຈັດກຽມເອກະສານສະໜັບສະໜູນຕາມທີ່ໄດ້ອະທິບາຍໄວ້ຢູ່ໃນນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ ແລະ ໃບສະໝັກນະໂຍບາຍທາງດ້ານການເງິນ.

**ຂ້າພະເຈົ້າຈະຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອກ່ຽວກັບການສະໜັກໄດ້ແນວໃດ?**

ສໍາຫຼັບຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອກ່ຽວກັບການສະໜັກນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ, ທ່ານສາມາດຕິດຕໍ່ຜະແນກບໍລິການການເງິນຂອງ OHOW ໄດ້ທີ່ 414 961-6803.

**ຂ້າພະເຈົ້າສາມາດສອບຖາມຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມໄດ້ແນວໃດ?**

ກ່ອນປີສໍາເນົານະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ ແລະ ແບບຟອມໃບສະໜັກທີ່ OHOW.com ຫຼື ທ່ານສາມາດສົ່ງຄໍາຂໍມາທາງໄປສະນີທີ່:

ໂຮງໝໍກະດູກກ້າມຊີ້ນ ວິສຄອນຊິນ  
ATTN: ການບໍລິການທາງດ້ານການເງິນ  
475 W. ແມ່ນໍ້າ ວູດ ພາກເວ  
ເກນເດວ WI 53212

ສາມາດເບິ່ງຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມກ່ຽວກັບນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນໄດ້ທີ່ການບໍລິການທາງການເງິນ OHOW ເບີໂທ 414 961-6803.